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Geacht college,    

Namens de agrariërs van de gemeente Heerde willen we hierbij een reactie c.q. zienswijze geven op de plannen 

ten aanzien van het oprichten van het ondernemersfonds.  

Mijn naam is Andre Veerman, secretaris van Land en Tuinbouw Organisatie Noord (LTO Noord) afdeling Noord 

Oost Veluwe. Wij vertegenwoordigen een groot deel van de agrarische bedrijven van de gemeenten Heerde, 

Epe en Hattem.  

Als burger van de gemeente Heerde staan wij achter het initiatief van het oprichten van het 

ondernemersfonds. Als agrarische ondernemer hebben wij onze twijfels bij dit fonds. Door de 

kapitaalintensieve manier van ondernemen (vaak grote gebouwen/loodsen/stallen) worden we als agrarische 

onderneming geconfronteerd met een relatieve hoge contributie c.q afdracht aan het ondernemersfonds. De 

afdracht wordt volgens de voorstellen immers gerelateerd aan de WOZ niet woningen. Onze bedrijven zullen 

dus een substantieel deel aan het fonds gaan bijdragen.  

Wij als LTO Noord afd. N O Veluwe zijn van mening dat wij onze bijdragen niet op korte termijn gaan terugzien. 

Immers het ondernemersfonds is voornamelijk gericht op leefbaarheid van dorpen en kernen, iets wat voor het 

buitengebied naar ons idee weinig toevoegt. Als landbouw hebben we de aflopen jaren al genoeg 

overheidsbemoeienis over ons heen gehad (MKZ / Hoogwatergeul) De landbouw zit momenteel niet verlegen 

om een fonds wat jaarlijks geld kost en waar we op korte termijn weinig van terug denken te zien. De 

landbouwers zijn een nuchter volk en willen vooral gericht investeren.  

Er zijn waarschijnlijk mogelijkheden om het aandeel van de agrariërs te labelen en vervolgens (binnen 3 jaar) 

rechtstreeks terug te laten vloeien naar het buitengebied. Dat is mogelijk een goed alternatief, alleen de 

landbouw heeft dan nog steeds haar sterke twijfels naar nut en noodzaak van het besteden van de 

vrijkomende gelden. De agrarische bedrijven zijn erg verdeeld en hebben allemaal uiteenlopende belangen. 

Het is voor de landbouw dan ook erg moeilijk om het besteden van vrijkomende gelden aan een gezamenlijk 

doel met voldoende draagkracht te vinden. Verder zijn er twijfels over hoe dan de besluitvorming ten aanzien 

van het te besteden doel tot stand gaat komen.   

Wij verzoeken het college om nog eens kritisch te kijken naar de voorwaarden van het ondernemersfonds en 

stellen voor om de landbouwers geheel buiten dit fonds te houden. 

Wanneer dit niet mogelijk is, dan willen we een duidelijk restitutiebeleid. Vervolgens willen we benadrukken 

dat via restitutie het volledig ingelegde bedrag terug kan worden geboekt. Deze mogelijkheid moet ook 

duidelijk naar de betrokken ondernemers worden gecommuniceerd.  

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en hopen hiermee onze zienswijze 

voldoende te hebben toegelicht.  

M.vr.gr.  

A.J. Veerman, secretaris, namens LTO Noord Afd. Noord Oost Veluwe  


